
Van: Hester Menninga <HMenninga@IPO.Nl>  
Verzonden: maandag 3 juli 2023 09:35 
Aan: Hester Menninga <HMenninga@IPO.Nl>; Carlijn van Duren <cvduren@ipo.nl> 
Onderwerp: FW: IPO || Terugkoppeling Rien Fraanje gesprek IPO‐bestuur adviesrapport 'Naar meer 
slagvaardigheid'  
 
Aan: de leden van de Algemene Vergadering 
Cc: de griffiecontactpersonen 
 
Geachte leden van de Algemene Vergadering, 
 
Zoals toegezegd hierbij het bericht van maart jl. met de terugkoppeling van het gesprek in het IPO‐
bestuur over het AEF‐rapport,  
 
Een fijne dag gewenst, 
Hartelijke groet, mede namens de IPO‐collega’s, 
Hester Menninga  
 

Hester Menninga 
Interprovinciaal Overleg
Directie IPO 
  

Herengracht 23 
2511EG
Tel:  
 

Email:  
 

 Den Haag 
+31628901236  

 

hmenninga@ipo.nl 

    

  

  

 

 

 

 

 

 

   

Van: Carlijn van Duren <cvduren@ipo.nl>  
Verzonden: Tuesday, March 28, 2023 5:53 PM 
Onderwerp: IPO || Terugkoppeling Rien Fraanje gesprek IPO‐bestuur adviesrapport 'Naar meer 
slagvaardigheid'  
 
Aan: de leden van de Algemene Vergadering 
Cc: de griffiecontactpersonen, de leden en adviseurs van het IPO‐bestuur, de IPO‐
contactfunctionarissen 
 
Geachte leden van de Algemene Vergadering,  
 
Op de valreep van een mogelijk afscheid van enkele van u hecht ik eraan bijgevoegde terugkoppeling 
van het gesprek in het IPO‐bestuur over het AEF rapport met u te delen.  
Wij zullen ervoor zorgen dat deze terugkoppeling ook gedeeld wordt met de eventuele nieuwe AV‐
leden.  
 
Ik wens u een fijne avond.   
 
Met vriendelijke groet,  
 
 



Carlijn van Duren 
Interprovinciaal Overleg 
Adviseur   Bestuursbureau 
  

Herengracht 23 
2511EG
Tel:  
 

Email:  
 

 Den Haag 
+31649981476  

 

cvduren@ipo.nl 
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28 maart 2023   

 

Rapport ‘Naar meer slagvaardigheid’   

 

 

 

Beste leden van de Algemene Vergadering,   

 

De Statenverkiezingen zijn niet alleen van grote invloed op Nederland en onze provincies maar  

wellicht ook op uw provinciale betrokkenheid. Ik wens u veel wijsheid en inspiratie toe voor de  

komende periode. De AV-leden die wij helaas niet meer (terug) mogen verwelkomen, wil ik   

nogmaals danken voor hun inzet voor het IPO en alle goeds voor de toekomst toewensen.    

 

Graag wil ik u informeren over hetgeen het bestuur in zijn vergadering van 10 maart heeft besloten  

over de aanbevelingen in het rapport ‘Naar meer slagvaardigheid’ en de AV-standpunten daarover.    

 

Zoals tijdens de vergadering van 7 maart al kort is toegelicht, heeft het bestuur mij de opdracht  

gegeven om - langs de lijnen van het AEF-rapport, de inbreng van de AV en de bijdragen van de  

verschillende Staten - met voorstellen te komen die invulling geven aan scenario 0 en 1 en   

daarnaast het initiatief te nemen voor een verkenning van de scenario´s 2 en 3. Voorts heeft het  

bestuur besloten de ´laaghangend fruit´ maatregelen passend bij scenario 0 en 1 te  

implementeren en daar waar nodig de interne werkwijze op de provinciehuizen daar op aan te  

passen.    

 

Tijdens de AV van dinsdagavond 7 maart vroeg u mij na afloop van de bestuursvergadering een  

beknopte terugkoppeling te geven hoe het bestuur met de verschillende aanbevelingen 1 tot en  

met 18 van scenario 0 en de voorstellen 19 tot en met 31 van scenario 1 wil omgaan. Hieronder  

loop ik de aanbevelingen langs:    

 

1.  Werken met een vierjarig bestuursprogramma: hiertoe heeft het bestuur besloten op 10 maart.   

Hier hoort ook aanbeveling nr. 6 bij om te kijken of na een Statenperiode de gezamenlijke  

inhoudelijke prioriteiten nog de juiste zijn.    
2.  Concrete afspraken over de wijze van terugkoppeling tussen GS en PS: deze aanbeveling raakt   

primair aan de interne werkwijze op de provinciehuizen, expliciet gericht op een betere  

informatiepositie voor de Staten. Deze aanbeveling was opgenomen in de notitie laaghangend  

fruit die met de AV en de Griffies was gedeeld ten behoeve van het gesprek over de  

aanbevelingen in/met de Staten. Het bestuur heeft deze aanbeveling van harte overgenomen.    

3.  en 4) Dit betreft aanbevelingen over de samenwerking in het IPO-bestuur. Deze zijn  

overgenomen en worden – daar waar relevant - meegenomen in de voorstellen van mei.    

4.  Zie ook 3.    

5.  Het bestuur volgt het standpunt van de AV dat geen functieprofiel voor bestuursleden of AV-  

leden (aanbeveling 10) dient te worden opgesteld.    

6.  Zie ook 1.    

7.  ‘Maak explicieter duidelijk wat de statutaire rol van de AV is.’ Wij zullen hier aandacht aan   

besteden in de kennismaking/inwerkperiode met de nieuwe AV-leden. We stellen het op prijs  

als hieraan ook aandacht wordt besteed in het overdrachtsdossier waar een aantal van u aan  

werkt.    

  



 

 

8.  Dit betreft de aanbeveling voor meer inhoudelijke en verdiepende gesprekken. De inbreng  

vanuit de AV was hierin niet eensluidend. We willen komende bestuursperiode aan de slag gaan   

met deze aanbeveling.    

9.  ‘Maak als AV gemeenschappelijke afspraken over het ophalen van mandaat bij de eigen   

Statenleden en committeer elkaar hieraan.’ Het zou zeer welkom zijn als deze aanbeveling in   

het overdrachtsdossier aandacht krijgt. Wij zullen deze meenemen in het inwerkprogramma en  

hopen dat de Statengriffies hier een bijdrage aan willen leveren.    

10. Zie ook 5.    

11. In de notitie ‘laaghangend fruit’ had het bestuur aangegeven open te staan voor een   

verkenning naar een financiële vergoeding voor AV-leden. De AV was in haar vergadering van   

7 maart echter zeer helder en stelde daar geen behoefte aan te hebben. Dat neemt het bestuur  

over.    

 

De aanbevelingen 12 tot en met 18 zijn met name geadresseerd aan het bestuur en het  

management van de vereniging. Het zijn relevante suggesties waar we positief tegen over staan  

maar waarover nog geen definitief standpunt is ingenomen.    

 

De aanbevelingen 19 tot en met 24 betreffen de bestuurlijke aanbevelingen over de nadere   

inrichting van de commissie-structuur binnen de vereniging. Het is mijn streven om de voorstellen  

te presenteren in de bestuursvergadering van donderdag 11 mei. Daarbij wil ik ook een  

procesaanpak neerleggen over hoe we scenario 2 en 3 gaan verkennen. Daarna wil ik er in juni  

graag met de nieuwe AV over spreken. Ik hoop dat het bestuur uiteindelijk in zijn vergadering van  

6 juli kan besluiten over een nieuwe overlegstructuur en de planning rond de verkenning naar  

scenario 2 en 3. Ik vind het belangrijk dat we na het zomerreces - met nieuwe colleges en nieuwe  

Staten - in een nieuwe overlegstructuur samen aan de slag kunnen met de grote opgaven die op  

ons bord liggen.    

 

25. Over de aanbeveling voor een werkverband voor Statenleden en griffiers is in de AV noch het   

bestuur gesproken. In de bijdrage vanuit de Staten vind ik daarover evenmin expliciete  

stellingnames. Met Statenlid.Nu hebben de Statenleden hun eigen en zeer actieve vereniging.  

Ik treed in overleg met uw vereniging en vervolg graag met de nieuwe AV het gesprek of de  

behoefte aan een aanvullend werkverband binnen het IPO voor Statenleden bestaat.    

 

26. Het voorstel om de AV-vergaderingen eventueel door de vice-voorzitter van de vereniging te  

laten leiden is door de AV op 7 maart afgewezen. Het bestuur heeft het standpunt van de AV  

overgenomen. Ook de voorzitter hecht er zelf aan om de AV te blijven voorzitten.    

 

De aanbevelingen 27 tot en met 31 zijn aanbevelingen voor het management van de vereniging.  

Sommige suggesties heb ik inmiddels opgepakt, andere heb ik nog in overweging. Desgewenst kan  

ik u bij gelegenheid informeren over ontwikkelingen binnen de organisatie van uw vereniging.    

 

Ik hoop u voor nu voldoende te hebben geïnformeerd. Schroom niet om mij te bellen of mailen als  

deze mail vragen oproept.    

 

Met vriendelijke groet,  

INTERPROVINCIAAL OVERLEG   

 

 

 

 

Rien Fraanje  

algemeen directeur   
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